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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de 
Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het pleidooi van 
de AFM voor een opt-out op de verplichte aanvullende pensioenregeling 
(ingezonden 14 januari 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «AFM: laat werknemers beslissen over 
pensioenpremie»?1 

Vraag 2
Het duidt u het frisse pleidooi van de Autoriteit Financiële Markten om 
werknemers de keuze te geven minder pensioenpremie in te leggen? 

Vraag 3
Bent u bereid toe te werken naar een opt-out-regeling waardoor werknemers 
veel meer vrijheid krijgen om hun pensioeninleg te besteden zoals zij dat zelf 
willen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de visie dat het verplichte karakter van het collectieve aanvullende 
pensioen geen recht doet aan de wens van 40% van de Nederlanders die af 
willen van dit systeem? Graag een toelichting. 

Vraag 5
In hoeverre deelt u de visie dat het verplichte aanvullende pensioen niet meer 
van deze tijd is, geen recht doet aan de belangen van de volgende generaties 
en wij dus uiteindelijk toe zouden moeten naar een systeem waarbij de 
pensioeninleg volledig wordt opgeteld bij het brutosalaris van de werknemer?

1 http://fd.nl/economie-politiek/1088266/afm-bepleit-mogelijkheid-lagere-premie-inleg
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